



信用卡積分禮品換領表
Credit Card Bonus Points Redemption Form

領取分行

Collection Branch : _____

卡主姓名

Cardholder's Name : _____

信用卡賬號

Credit Card Account Number :

--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

現金回贈		禮品換領				
所需換取金額 Payment Amount to be Credited	所需扣除積分 Bonus Points to be Deducted	禮品名稱 Item	編號 Code	數量 Qty.	所需扣除積分 Bonus Points to be Deducted	所需扣除金額 Payment Amount to be Debited

- 本人同意以上之所需扣除積分及/或金額從上述之信用卡賬戶中扣除，並同意遵從『積分換領優惠計劃』之條款及細則。
I, the undersigned, agree to deduct the above Bonus Points and / or debit the payment amount from the above credit card account, and conform with the Terms and Conditions of "Bonus Points Redemption Program"
- 在禮品存貨充足情況下，持卡人成功辦理禮品換領手續約 8 個工作天(以信用卡部收到申請起計)，並會以短訊通知客戶。如未收到短訊通知，請致電信用卡熱線查詢。收到短訊日起計一個月內提取上述禮品，逾期未領取則視作自動放棄，恕不另行通知。
For sufficient inventory, cardholder will receive the SMS around 8 working days after submitting the credit card bonus points redemption form. In case of not receiving the SMS, please contact Credit Card Hotline. The period of picking the above gift is one month from receiving message. Meanwhile, the notice will not be sent to cardholder.

持卡人簽署
Cardholder's Signature : _____

日間聯絡電話
Daytime Tel. No. : _____

(簽署須與閣下之身份証簽署式樣相同)
(Signature should correspond with specimen signature of your personal ID.)

* 請填妥表格交回澳門國際銀行任何一間分行或傳真至信用卡部 (電話：2872 2751)

FOR BANK USE ONLY			
From Branch / CS Section		Credit Card Department – CO	
Handled by :	Checked by :	Inputted by :	Approval by :
Date :	Date :	Date :	Date :